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Από το υπ’αριθ. 22/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 506 /98 

                                                                                         Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης 
επί του 4ου  θέματος "Σφράγιση ή μη 
κατ/ματος υγειονομικού ενδιαφέροντος του 
Ιωάννη Κούρτη" 

 
       Σήμερα  18 Ιανουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας  Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 14-1-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 41, 94, 108 και 119 του ΔΚΚ 
(ΠΔ410/95). 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα 16  μέλη. 
 
    Παρόντες                                      Aπόντες                      Παρόντες     Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Δ. Αδάμου         ----- 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Καρασαββίδου  
3. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης  
4. Κ. Κόλβατζης Ε. Παναγιωτίδης  
5. Κ.  Βαφείδης  E. Σοφιανίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Χ. Παπαγεωργίου  
7. Θ. Τέτος Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα  
8. Ε. Λελεκάκης B. Tσίλης  
9. Κ. Πουλασουχίδης Δ. Ζαμάνης  

10. Κ. Γκαβαϊσές    
    11. Α. Καραντουμάνης   Απόντες Πάρεδροι 
    12. Λ. Τάκης    

13. Χ. Γιαννακάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 
14. Γ. Χιονίδης   Γ. Μπαλτζής 
15. Μ. Αδαλόγλου   Α. Καραγιοβάνης 
16. Π. Αγαθαγγελίδης    

   ΣΗΜΕΙΩΣΗ  :  
   
   
   



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: 

Δήμαρχος :Για τα 4,5,6 και 7 θέματα έχουν κατατεθεί οι σχετικοί φάκελοι στο 
Δήμο, αυτό το οποίο λείπει είναι το πιστοποιητικό από το τμ. Υγιεινής για τα 4,5 και 
7 θέματα. Για το 6ο θέμα εκτός από το πιστοποιητικό του τμ. υγιεινής απαιτείται και η 
γνωμοδότηση της επιτροπής του α/θμιου συμβουλίου που ορίσαμε το μέλος με 
προηγούμενη απόφαση, προκειμένου να πάρουν το πιστοποιητικό ή όχι της 
πυρασφάλειας. Οι υπόλοιποι φάκελοι είναι στο Δήμο. Ως πρόεδρος της ΔΕ τα 
συμπεριέλαβα στην τακτική ημερήσια διάταξη της Παρασκευής, εφόσον 
προσκομιστούν θα συζητηθούν άλλως δεν θα συζητηθούν. Αλλά μ' αυτά τα κατ/ματα 
κλείνουμε όλες τις εκκρεμότητες που έχουμε στο γραφείο εκδόσεως υγειονομικών 
αδειών σε σχέση μ' ερεθίσματα που έχουμε για κατ/ματα υγειον. Ενδιαφέροντος που 
λειτουργούν χωρίς τη νόμιμη άδεια ίδρυσης και λειτουργίας. 

Πουλασουχίδης :Εχουν πάρει προέγκριση αυτά τα κατ/ματα; 
Δήμαρχος :Απ' ότι είμαι σε θέση να γνωρίζω το 6 και7 έχουν πάρει στις 23-12-

98 από τη ΔΕ. Επίσης τον κ. Καρατζά έχει πάρει, αλλά δεν θυμάμαι την ημερομηνία. 
Για τον κ. Κούρτη μου διαφεύγει αυτή τη στιγμή να σας πω. 

Εάν το σώμα αποφασίσει τη σφράγισή τους, υπό την προϋπόθεση ότι μέχρι της 
εκτελέσεως της αποφάσεως δεν θα έχει εκδοθεί από τη ΔΕ η σχετική άδεια. Επίσης 
θέλω να σας πληροφορήσω ότι εγώ ζήτησα από τον πρόεδρο να φέρει στο ΔΣ αυτά 
τα θέματα διότι όπως πληροφορήθηκα η εισαγγελία έχει διατάξει προκαταρκτική 
εξέταση σ' ότι αφορά γιατί δεν σφραγίζεται το κατ/μα Κυριακίδη. Δεν μπορούσαμε 
να κάνουμε εξαίρεση μόνο γι' αυτό το κατ/μα αλλά έπρεπε να έρθουν όλα τα θέματα 
που είναι σε παρόμοια περίπτωση. Ενημέρωσα την αρμόδια αντιεισαγγελέα που έχει 
διατάξει αυτή την προκαταρκτική ότι είναι μία ιδιόρυθμη περίοδος, ότι αυτή τη 
στιγμή υπάρχει ουσιαστικά η παράταση της δημ. αρχής, υπάρχει αδυναμία 
συγκρότησης ΔΣ αλλά  τις οφείλουμε στην πρώτη συνεδρίαση του ΔΣ θα έρθουν τα 
θέματα κι  από δω και πέρα ότι αποφασίσει το σώμα η εκτελεστική εξουσία θα πράξει 
διότι την απόφαση την παίρνει το ΔΣ. 

Πουλασουχίδης :Είπε ο Δήμαρχος εάν αποφασιστεί η σφράγιση να γίνει υπό 
όρους. Σφράγιση υπό όρους δεν μπορεί ν' αποφασιστεί διότι θα πρέπει να έρθει στο 
ΔΣ για ανάκληση. Άρα πρακτικά η λύση είναι: η σφράγιση άνευ όρων και να ρθει 
αίτηση για ανάκληση της απόφασης στο επόμενο ΔΣ πριν εκτελεστεί, η αναβολή του 
θέματος μέχρι την επόμενη Δευτέρα ή το επόμενο ΔΣ. 

Χιονίδης :Συντάσσομαι με την πρόταση του κ. Πουλασουχίδη. Δέχομαι να 
έρθω την επόμενη Δευτέρα αφού δούμε τι θα κάνετε εσείς ως ΔΕ. Να 
οριστικοποιήσουμε αυτή την κατάσταση και να μην έχουμε εκκρεμότητα. 

Κόλβατζης :Για ποιο λόγο να υπάρχει ζήτημα αναβολής των θεμάτων τη στιγμή 
που έχουν έρθει θέματα στην ημερήσια διατάξη; Να μην μπει θέμα αναβολής τους, 
διότι υπάρχουν λόγοι που πρέπει το ΔΣ να λάβει θέση. 

 Χιονίδης :Δεν υπάρχουν οι σχετικοί φάκελοι. Υπάρχει μόνο ένα χαρτάκι. Πως 
θ΄αποφασίσουμε; Είναι τα διαβιβαστικά προς το Τμήμα Υγιεινής. 

 Πρόεδρος :Υπάρχουν οι φάκελοι. 
 Χιονίδης :Δεν δικάζω μ΄αυτά που είναι στο Δήμο αλλά μ' αυτά που έχω 

μπροστά μου. 
 Δαούλας, δ/ντής Δήμου :Οι φάκελοι έχουν διαβιβαστεί στο Τμ. Υγιεινής. 
 Πρόεδρος :Υπάρχει η πρόταση της αναβολής και μία πρόταση για να 

συζητηθούν. 
Κόλβατζης :Αποσύρω την πρότασή μου. 
Κουρουζίδης :Ένα-ένα βάλτε τα θέματα κ. πρόεδρε. 



Πρόεδρος :Αυτό θα κάνω. 
Σύμβουλοι :Μέχρι πότε θα είναι η αναβολή; 
Παναγιωτίδης :Μέχρι το επόμενο ΔΣ θα είναι η αναβολή. 
Δήμαρχος :Την επόμενη Δευτέρα. 
Χιονίδης :Ετσι είπαμε. 
Καρατζάς :Δεν μπορεί να είναι έτοιμο το  θέμα γιατί πηγαίνει στο υγειονομικό. 

Αυτό θα πρέπει να ρθει να κάνει έλεγχο. Αυτή η διαδικασία  γίνεται σε 10-15 μέρες. 
Να έρθει στο μεθεπόμενο συμβούλιο. 

Πρόεδρος :Για την επόμενη συνεδρίαση. 
Βαφείδης :Όταν θα είναι έτοιμοι οι φάκελοι. 
Χιονίδης :Όταν θα είναι ώριμο το θέμα. 
Ποτουρίδης :Όταν θα είναι οι φάκελοι έτοιμοι θα πάνε στη ΔΕ. 
Πρόεδρος :Ετσι είναι, δεν θα έρθει στο ΔΣ. 
Υπάρχει μία μόνο πρόταση, η πρόταση της αναβολής. 
Συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι :Ναι. 

         Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
         Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση του Δημάρχου. 
2.- Τις προτάσεις του προέδρου και του συμβούλου κ. Γ. Χιονίδη.  
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 4ου θέματος «Σφράγιση ή 
μη κατ/ματος υγειονομικού ενδιαφέροντος του Ιωάννη Κούρτη» μέχρι την επόμενη 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου προκειμένου να προσκομιστούν τα υπόλοιπα 
δικαιολογητικά που η έκδοσή τους εκκρεμεί στις αρμόδιες υπηρεσίες. 
 Σε αντίθετη περίπτωση το θέμα να επανέλθει στο Δημοτικό Συμβούλιο. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό     506/ 1998 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
               Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ 
                                                                       Ι. Κουρουζίδης Χ. Γιαννακάκης 
 Μ. Ποτουρίδης Γ. Χιονίδης 
 Κ. Κόλβατζης Μ. Αδαλόγλου 

 Κ.  Βαφείδης  Π. Αγαθαγγελίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης 

 Θ. Τέτος 
 Ε. Λελεκάκης 
 Κ. Πουλασουχίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές 

          Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
Α. Καραντουμάνης 

   
   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ   
   
   
   
   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια   5-2-1998 

      Ο  Δήμαρχος  
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 
 


